
Høring- “Endring av skolestruktur og stedsvalg» 

Elevrådet ved Noresund skole har etter samtaler i alle klassene kommet fram til at: 
Elevene på Noresund skole ønsker å ha en skole på Noresund, hvis det må være en 
skole i bygda. 

5.klasse mener mange at vi bør ha to skoler i bygda. De mener at det blir litt stort, 
mye folk, og at det er tryggere med en liten skole.  
6.klasse mener mange det bør være to skoler. De er redde for å miste vennene sine 
og at de kjenner ikke lærerene. 
7.klasse mener at vi bør ha en skole. De mener at vi skal jo sammen med de uansett 
og det er gøy å være flere i klassene. 
 

Hvis det må være en skole i bygda, begrunner elevene valget av Noresund med at 
skolen ligger midt i bygda. Alle får litt reisevei, men det er ingen som får kjempelang 
vei på buss. 
En skole mener de er bra, fordi da blir det litt større klasser, og det blir flere og leike 
med 
De ønsker også å komme med et tips når mange små skal kjøre buss. De mener at 
det er lurt hvis man lager bussvenner, på samme måte som det er faddere i 
skoletiden. 
 
Noresund 12.februar 2021 
Med hilsen elevrådet Noresund skole. 
 
Karoline Jamne 
Harald Skjetne Bøe 
Frøya Øvregård Karlsen 
Rainers Nikovskis  
Magnus Golberg Bråten 
Jenny Solli Holte 
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